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Încheiat azi  9 aprilie 2010, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului local 

al municipiului Alba Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 886/2010 a Primarului 

municipiului Alba Iulia. 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice. 

Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este domnul 

Maier Eugen.” 

Maier Eugen: "La şedinţă sunt prezenţi 16 consilieri, deci şedinţa noastră este 

legal constituită. Lipsesc domni consilieri Cimpoeş Cornel Pavel, Bărdaş Horea 

Mihai, Baco Mihai, Rotar Marius, Coşeriu Sorin Nicolae." 

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă:  d-nul secretar Marcel Jeler, d-na Teofila Ţîr – director economic, d-na 

Silvia Moldovan – director tehnic, d-na Georgeta Rânghet şef Serviciu administraţie 

publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na Mirela Popescu – consilier 

juridic, d-na Mihaela Petcu - consilier precum şi presa. 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea punctelor 

înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi. Eu 

propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru. 

 Maier Eugen: "Pe ordinea de zi  aveţi 1 proiect de hotărâre: Aprobarea 

rectificării bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2010.” 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri supun la vot dacă sunteţi de acord cu 

ordinea de zi." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru. 

Maier Eugen: “Şi acum prezint următorul 

 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

 I.Proiecte de hotărâri privind :  

 

 1. Aprobarea rectificării bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 

2010. 

 Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 



 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Teofila Ţîr: “De ce am procedat la această rectificare? Dat fiind faptul că atunci 

când s-au repartizat sumele defalcate din TVA pentru finanţarea cheltuielilor de 

personal la învăţământ s-a constatat că la majoritatea şcolilor din Alba-Iulia nu 

ajungeau banii nici pentru trimestrul I. Înainte de aprobarea bugetului am luat 

măsurile necesare, am făcut înscris la Direcţia Generală a Finanţelor, mai departe la 

Ministerul Finanţelor şi s-a făcut o altă repartiţie pe trimestre. Banii pe total an nu ar 

fi ajuns şi atunci am cerut noi să aducă din trimestrul IV. Să ne permită această 

repartizare altfel făcută. Să ajungă măcar primele trimestre şi în cursul anului vor mai 

fi rectificări. S-a acoperit trimestrul I şi s-a plătit inclusiv în luna martie cam            

70% – 80% şi al treisprezecelea salariu aferent anului 2009 la toate unităţile din 

învăţământ. Însă din trim.II, acesta fiind din luna aprilie ne-am confruntat cu o 

problemă. La Liceul de Muzică şi Arte Plastice nu mai ajung banii. Deci tot planul de 

pe trimestrul II este consumat pentru luna martie anul curent, în condiţiile în care nu 

ajungea nici lichidarea lunii martie. Şi atunci am făcut din nou înscris la minister şi la 

finanţe. Nu am putut face nimic într-un timp aşa de scurt. Şi atunci finanţele au 

procedat la o analiză a cheltuielilor de personal pe întreg judeţul. Alte şcoli, alte 

primării având în plan mai mult pe trimestrul II au acceptat să mute de pe trim. II pe 

trim.III şi au făcut hârtie în scris şi aducem noi de pe trim. III pe trim. II. Astfel am 

putut acoperi  la Liceul de muzică salariile pe luna martie. Vă spun de pe acum că 

acolo este o problemă. Pe trim. II nu mai există nici un leu. Va trebui rezolvat cumva. 

Dar am înţeles că este la nivel de ţară. Am vorbit şi cu alte primării. Nu s-a ţinut cont 

atunci când s-au repartizat costurile per elev. S-a repartizat mult mai puţin neţinând 

cont de faptul că sunt şcoli vocaţionale. Din cauza aceasta am procedat la rectificarea 

bugetară. Şi am mai avut în plus un proiect: “Eu nu abandonez şcoala.” Şi atunci aşa 

cum am stabilit la aprobarea bugetului am zis că nu prindem decât sumele care vor 

veni pe proiect care sunt deja aprobate şi sunt contractele semnate.” 

 Silvia Moldovan: “În lista de investiţii este modificarea pe care doamna 

directoare a prezentat-o respectiv “Eu nu abandonez şcoala” cu suma de 35,89. Dar 

mai vreau să notificaţi încă o modificare. Este vorba de un proiect derulat de Colegiul 

Dionisie Pop Marţian care este aprobat şi a fost cuprins în lista de investiţii aprobată 

anterior la cap. Învăţământ 65.02 poziţia 8 cu suma de 18000 lei, suma care trebuie 

împărţită în două respectiv contribuţia locală care este de 2,57 şi rămâne pe 0,2 

respectiv bugetul local şi sumele care vin prin fonduri externe trebuie să treacă tot în 

cadrul aceluiaşi capitol respectiv suma de 15,13 cu capitolul 65,11. Deci se împarte în 

două surse, în două capitole diferite în cadrul aceluiaşi capitol mare “învăţământ” 

datorită provenienţei sumei.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Aş vrea să vă explic ceea ce a spus doamna Teofila 

despre faptul că nu ajung banii. Banii nu ajung pentru că este vina Ministerului de 

finanţe. Sumele alocate pentru unităţile administrativ teritoriale, pentru oraşe şi 

pentru şcoli le-au împărţit exact la 4. Cheltuielile nu sunt aceleaşi în cele patru 

trimestre. În trimestru I se dă şi al treisprezecelea salariu care nu se mai dă în 

semestrele următoare. În vacanţa de vară, de exemplu, nu mai avem plata cu ora. Şi a 

doua chestiune. La liceul de muzică este o situaţie deosebită. Acum se finanţează prin 

HG 168, se finanţează elevul. Deci fiecare şcoală a primit o sumă proporţională cu 



numărul de elevi. La Liceul de muzică este undeva la 30 milioane de lei vechi. Şi 

liceul are cam 500 de elevi şi 137 de angajaţi. Este enorm. Este de două ori mai mare 

decât ar fi stas. Acolo nu le ajung banii. Cheltuielile per elev sunt undeva la 6000 lei. 

Le ajung exact 44%. Pentru 5 luni. De aceea spunea doamna Teofila că este o 

problemă generală. Ministerul cunoaşte problema şi spune că va rectifica suma.” 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot 

proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru." 

 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 99/2010 

 

  

  Maier Eugen: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa închisă.” 

 

Alba Iulia, 9 aprilie  2010 
 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                   CONTRASEMNEAZĂ, 

               Consilier                                                                    Secretar 

           Maier Eugen                                                               Marcel Jeler 


